
    
Suomen Islanninhevosyhdistys ry 

Johtokunnan kokous 
 15/2024 muistio 

 
Aika  18.12.2024 klo 20.00 
Paikka  Meet 
 
Kutsuttu Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Patricia Vikström (PV, varapuheenjohtaja) 
Kanerva Ahonala (KA, harrastevaliokunta) 
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta)  
Michaela Suomi (MS, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Viivi Kallio (VK, varajäsen)  
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta) 
Sanna Elfving (SE, SIHY:n Hevosen hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei äänestysoikeutta) 
 

Poissa Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta) 
Pia Ralli (PiR, SIHY:n HUJO-edustaja SRL:ssä , ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestysoikeutta) 
  
 

 
ASIAT 

1. Kokouksen avaus 
• SU avasi kokouksen 20.03 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on laillinen ja päätösvaltainen 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Esityslista hyväksyttiin. 

4. Kokouksen 13/2024, fb-kokouksen 12/2024 ja fb-kokouksen 14 pöytäkirjojen hyväksyminen. 
• Pöytäkirjat hyväksyttiin. 

5. Talousasiat (MK) 
• Tilin saldo 22 902,39 e. 

6. Urheiluvaliokunta (NK) 
• Aluemestaruuskilpailut 2025 

• Järjestäjähaku auki marras/joulukuussa. 
• Jalkur lähettänyt hakemuksen. Ajatus hakemuksessa on sama kuin tänä vuonna 2024 eli 

Jalkurin syyskisojen yhteydessä. 
• Maajoukkuejohtaja ja -koordinaattorihaku 2025 -tilanne 

• Haku julkaistu 4.9.2024. 
• Maajoukkueringin sisällä on järjestäydytty siten, että Paula Sarsama on valmis ryhtymään 

maajoukkuekoordinaattoriksi. Maajoukkueringistä saattaisi löytyä myös muut maajoukkueen 
toimihenkilöt. -> Johtokunta kannattaa Paula Sarsamaa ko. tehtävään. 

• Maajoukkuekoordinaattorin ja muiden toimihenkilöiden kanssa on tehtävä sopimukset ja 
sopimuksissa on huomioitava myös palkkiot. 

• Valinnat vaativat kuitenkin johtokunnan hyväksynnän. 
• Johtokunnan tekemä maajoukkuejohtoa koskevan palautekysely. 

• Vastauksia tuli neljä. Siksi kyselyn tulokset eivät välttämättä ole tilastollisesti luotettavia. 
• SU esitteli tulokset. 
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• SM-kisaohjeistuspäivitys (PV) 

• PV tekee S. Suutarlan kanssa. Valmistuu vielä ennen vuoden vaihdetta. 
• SM-kisojen 2024 budjetti vs. toteuma löytyy SM:n Drivessä, mutta se siirretään Urheilun alle, kun on valmis. 

(PV) 
• HUJO:n edustajahaku aukeaa niin pian kuin mahdollista. 

7. Jalostusvaliokunta (SM) 
• Jalostsuvaliokunta piti 23.-24.11. yön yli -strategiapäivän. 
• Pitkän tähtäimen tavoite: 100 varsaa vuodessa, joista 10% prosenttia esiteltäisiin näyttelyssä. 
• Jalostusvaliokunnan tehtäviä voisi jakaa laajemmin.  
• Vuodelle 2025 suunniteltu 

• Kansainvälinen jalostusnäyttely 28.-29.6. 
• 30.6. nuorten hevosten näyttely Savossa, johon riittää 1 tuomari. 
• Keväälle jalostus- ja myyntinäyttely. 
• Virtuaalinen varsanäyttely (ei osallistumismaksua). 
• Webinaarit, joita on jo kalenteroitu. 
• Lehteen artikkeleita suomalaisista kasvattajista. 

• FEIF:lta on tullut uusi sopimus World Fengurin käytöstä. Se on allekirjoitettava tammikuun loppuun 
mennessä. 

8. Koulutusvaliokunta (JTR) 
• FEIF-ohjaaja äänestys 

• Äänestys vaikutti siltä, että yhdelle ohjaajalle oli tekemällä tehty ääniä.  
• Siksi äänestys päätettiin uusia.  
• Uudessa äänestyksessä äänestäjien sähköpostiosoitteet näkyvät, jolloin näkee, että samalla 

sähköpostiosoitteella ei äänestetä kahta tai useampaa kertaa. 
• Passikurssi - tilanne 

• Guðmundur Einarsson vetää kurssin. 
• 24.-25.4.2025 
• Paikka: Iso-Tuomisto (kilpailutus paikasta oli jo viime vuonna). 
• Paikkoja rajoitetusti (n. 20). 

• Jäsentalleille tulossa kysely, jotta tiedetään mitä jäsentallit toivovat SIHY:ltä. 
• Kurssien ohjaajien palkkiot ovat melko korkeita. 

• Koulutusvaliokunta ei halua laskea palkkiota, koska kurssien vetäjistä on pikemminkin pulaa 
kuin tunkua.  

• TT & KA: erotetaan lisenssikurssit muista koulutuksista. -> Koulutusvaliokunta ottaa asian 
käsittelyyn. 

9. Harrastevaliokunta (KA) 
• Ruotsin Leisure-valiokunnan pj on asettunut ehdolle FEIF:n Leisure pj:ksi. 
• KA haluaisi asettua ehdolle FEIF:n Leisure komiteaan, jos saa johtokunnan kannatuksen asialle. 

• johtokunta kannattaa. 
• Sähköinen lehti 

• Jäsenkysely aiheesta tulossa. 
• InDesignilla voi taittaa, mutta siitä voi tehdä pdf:iä, ei verkkolehteä. 
• Verkkolehtialustat olisi hyvä kartoittaa, esim. Issuu. 
• Verkkoartikkelit olisi hyvä saada kirjautumisen taakse. 

• Young Leaders -tapahtuma Tukholmassa 4.-6. lokakuuta 
• Osallistuja SIHY:stä: Viivi Kallio 
• Viivi Kallion kirjoittama artikkeli tapahtumasta julkaistiin lehdessä 4/2024. 
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• Kilpailemisen ABC -jäsenwebinaari 17.12., kouluttajana Pilvi Routasalo 

• 44 osallistujaa 
• KA pyytänyt johtokunnan FB-ryhmässä valiokuntia varaamaan vuoden 2025 webinaaripäivät. 
• 4 kpl uutiskirjeitä vuonna 2025 Islanninhevonen-lehtien julkaisujen väleissä. 
• Tänä vuonna vielä ennen joulua yksi uutiskirje. Deadline teksteille 19.12. klo 23.59. VA koostaa uutiskirjeen 

pe 20.12. aikana. 
• Vuoden 2025 harrastevaliokunnan kokousaikataulu on sovittu. 

10. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SE) 
• Hevosen hyvinvointi -työryhmän ja tuomariryhmän yhteinen kokous. Tuomariryhmästä löytyisi muutama 

vetäjä webinaareihin. 
• Lisenssikurssimateriaalien päivitysten kilpailutus. 
• Tiiviit tietoiskut someen, joista linkki websivuille pidempään artikkeliin. 
• Sanna Elfving lupautui vetämään kesäihottuma-webinaarin keväällä. 
• SU kysyy SRL:ltä haluaisivatko he pitää yhteisen paneelikeskustelun SIHY:n kanssa hevosen hyvinvoinnista 

Hevoset messuilla. 
11. Yhteistyöjärjestöt 

• SRL 
• 2026 myös SIHY:n jäsenet, jotka eivät ole SRL:n jäseniä, voisivat maksaa jäsenmaksut SRL;n 

jäsenhuoneen kautta. Jos jäsenmaksu lähetetään postitse, vuoden 2026 alusta myös 
postimaksu lisätään 2026 laskuihin. 

• FEIF 
• Konferenssiin lähtijöiden on käytävä materiaalit läpi ennen tammikuun 2025 kokousta, jotta 

niistä voidaan keskustella kokouksessa. 
• Delegaattikokouksessa on yleensä ollut pj ja UV:n pj. NK:n sijaan SU kysyy Paula Sarsamaa 

mukaan delegaattikokoukseen. 
• ESRA – ei uutta. 
• NIHC – ei uutta. 

12. SIHY:n säännöt 
• Sääntömuutokset (SM) 

• Muutokset hyväksyttiin syyskokouksessa. 
• MK ja SU vievät muutokset PRH:een. 

13. Muualla päätetyt asiat 
• Ei asioita. 

14. Muut asiat 
• Varaston siirron tilanne  – siirretään seuraavaan kokoukseen. 
• SM muuttaa vuoden vaihteessa Brysseliin, eikä hän välttämättä ehdi kaikkiin vuoden 2025 kokouksiin. 
• SU tehnyt muistokirjoitukset Aimo Heinäaron ja Anita Tapanaisen muistoille. 

15. Seuraava kokous 
• Johtokunnan karonkka 5.-6.1.2025 (n. klo 12.00-12.00). 

• MK:n luona Vihdissä. 
• SIHY johtokunta 1/2025 21.1.2025 Meet klo 20.00. 

16. Kokouksen päättäminen 
• SU päätti kokouksen klo 22.00 
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______________________________________ _________________________________________ 

Silvia Ufer, puheenjohtaja   Virpi Aho, sihteeri 

 

 
 
 

 

 


